
Zrušením povinného očkování to nekončí, ale
začíná. Vezměme si zpět svobodu a odebraná
práva!
- CZ24 News | 21. ledna 2022

ČESKO: Zrušené povinné očkování proti covidu je vítězství. Musí nás to povzbudit, ne ukolébat.
Nepřítel nehodil flintu do žita, nebezpečí se skrývá v pandemickém zákonu. Očkování sice není
povinné ale reálně bez něj nemůžete prakticky fungovat.

Právník Jindřich Rajchl o covidové totalitě schované za novelizaci pandemického zákona, významu
protestů a demonstrací pro současný i budoucí vývoj, povinně nepovinném očkování, a potřebě
pokračovat na cestě k získání ztracených práv a svobod.

Je lepší zapálit byť jen jedinou svíčku, než pouze proklínat temnotu! – Konfucius
Pojďme nyní společně rozzářit naši zemi mohutným jasem, který donutí naše
politiky zrušit covid pasy i celý pandemický zákon a přestat jakkoliv
diskriminovat neočkované.
Přinesme společně světlo do téhle covidové temnoty!

 

 

Děkuji všem, kteří se v minulých týdnech a měsících jakkoliv zapojili do boje proti zrušení vyhlášky o
povinném očkování. Každý jeden z vás, který přišel na jakoukoliv demonstraci, který přesvědčoval
své kolegy, známé nebo přátele, každý, kdo rozšiřoval naše myšlenky zažehl právě takovou svíčku.
Ve výsledku jsme společně vytvořili světlo, jež donutilo naši vládu konečně otevřít oči a ten
nesmyslný předpis zrušit.

Jsem naprosto přesvědčen, že nás po včerejšku nebude míň – naopak teď už lidé snad pochopí, že
pokud se zapojí a budou aktivní, tak mohou dosáhnout opravdu čehokoliv.

Pojďme nyní společně rozzářit naši zemi mohutným jasem, který donutí naše politiky zrušit covid
pasy i celý pandemický zákon a přestat jakkoliv diskriminovat neočkované.

Přinesme společně světlo do téhle covidové temnoty!

 

První bitvu jsme vyhráli!
Tohle je společné vítězství nás všech!

Děkuju všem, kteří vydrželi a nepodlehli, a děkuji všem, kteří přišli na jakoukoliv akci či demonstraci.

Bylo by ovšem chybou nyní polevit.
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Naopak, teď si půjdeme pro zbytek našich svobod!

Už teď připravují třetí dávky pro děti a prodloužení a zpřisnění pandemického zákona.

Vyhráli jsme u Stalingradu. Do Berlína ale ještě máme daleko. Ale já už jsem si jist, že společně tam
dojdeme!

Teď už ale víme, že jsme silnější než oni. Takže jedeme dál!
Díky moc všem!

 

Pak že demonstrace k ničemu nejsou!
466/2021 – sestřelen!
Další cíl: Pandemický zákon!
Makáme dál!!!

Stanislav Novotný se ptá Jindřicha Rajchla na situaci lidí, kteří jsou v obrovské existenční nejistotě
kvůli protiústavní vyhlášce o povinném očkování experimentální vakcínou.

 

 

Vyhláška o povinném očkování proti covidu je legislativní paskvil. Za prvé: To, co jste říkal.
Vyhláškou nelze omezovat základní práva a svobody stanovené Listinou, to je jednoznačné. Za druhé:
Pro povinné očkování zákon stanoví podmínku, že musí bránit přenosu infekce. No a víme, že to
vyhláška proti covidu zcela jednoznačně nesplňuje, tzn. je nezákonná. Za třetí: Vydala ji vláda, která
je v demisi, tzn. odcházející vláda. Vůbec nechápu, jak je tohle možné. Nebylo tam připomínkové
řízení, nebylo tam nic, důvodová zpráva, nic. Prostě jenom se to takhle tady zavedlo. Pro mě je
nejdůležitější to, že výběr skupin je naprosto nelogický. Nevím, proč by se měl očkovat třicetiletý
hasič, to nemá vůbec žádnou logiku. Výběr skupiny je naprosto nelogický, nemá žádné odůvodnění.
Také je mimochodem důležitý fakt, že o použití vakcíny a o tom, jak často se budete muset dát
očkovat, bude rozhodovat sám výrobce vakcíny, nikoliv stát. A výrobce nadto nenese vůbec žádnou
zodpovědnost. Pfizer a Moderna berou za tyhle vakcíny přes 30 miliard ročně, ale neodpovídají
vůbec za nic. Pokud se něco stane, tak za to bude odpovídat stát a odškodnění se bude platit z našich
daní. To je prostě něco neakceptovatelného. Nechápu, jak tuhle smlouvu mohl někdo vůbec
podepsat.

Stanislav Novotný se ptá Jindřicha Rajchla na drzost ministra zdravotnictví, který svou vyhláškou
porušil Listinu základních práv a svobod.

 

 

 

Smlouvy, to, co jsme zatím z nich měli vidět, to je naprostý skandál! Já doufám, že tohle téma někdo
otevře, protože smlouvy veškerou odpovědnost převádějí na stát. Dokonce se stát zavazuje, že i
kdyby byl objeven nějaký lék v budoucnu, tak bude dále očkovat. To jsou prostě klauzule, které jsou



naprosto nepřijatelné. Mně to přistát na stůl a být zodpovědnou osobou, která to má podepsat, tak by
mě upadla ruka, než bych si to pero vzal a podepsal to. Firma, která na tom bude mít veškerý zisk, se
nemůže zároveň zbavit jakékoliv odpovědnosti za případné nežádoucí účinky. Zamyslete se nad tím
znovu, kdyby ta vakcína byla tak bezpečná, a tak perfektní, jak nám tvrdí, proč by si Pfizer vymiňoval
to, že nebude odpovědný za žádné nežádoucí účinky. Když by žádné nežádoucí účinky nebyly, tak
tam tu klauzuli nepotřebuju. Ale ta klauzule tam je a Pfizer na ní velmi tvrdě trval, tzn. je naprosto
jednoznačné, že oni vědí, že to, co říkají, není pravda. Jejich smlouva sama je z toho usvědčuje, a to
je, myslím něco, co by si lidé měli uvědomit a co, znovu opakuji, považuji za naprosto skandální.

Debata Rajchl – Hořejší na TV Prima 
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